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SKRAJŠANI ZAPISNIK

33. seie zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljub-
Ijana-Siška, ki je bila v četrtek, dne 7. marca 1985 ob 15.30
v prostorih SO Ljubljana-šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Delegati zbora so skupno z delegati zbora združenega
dela in družbenopolitičnega zbora pred začetkom seje po-
slušali skupne uvode k:

— poročilu o izvajanju načrta dolgoročnega programa
gospodarske stabilizacije v občini Ljubljana-šiška v II. pol-
letju 1984,

— osnutku dolgoročnega plana občin in mesta Ljublja-
ne za obdobje 1986—90/2000 z urbanistično zasnovo me-
sta Ljubljane,

— osnutku dogovora o skupnih temeljih dolgoročnih pla-
nov občin v širšem prostoru Ljubljane.

Uvodne obrazložitve, ki jih je podal tov. Dušan Brekič —
predsednik IS, so sestavni del arhivskega zapisnika.

— odloku o spremembi načrta organizacije in razvoja
TO občine Ljubljana-Siška.

— in k osnutku odloka o priznanjih občine Ljubljana-
Šiška, ki ju je podala tov. Anka Tominšek, predsednica
skupščine SO Ljubljana-šiška.

Tov. Tominškova je delegate seznanila, da je odlok o
spremembi načrta organizacije in razvoja TO občine Ljub-
Ijana-šiška državna tajnost in ga zato delegati niso pre-
jeli, pač pa lahko med sejo oz. med odmorom odlok pre-
berejo na občinskem štabu TO.
Osnutek odloka o priznanjih prinaša vrsto novosti, pred-
vsem so te: opustitev denarne nagrade in zamenjava le-te
s plaketami; noviteta v odloku je tudi »častni občan obči-
ne«; podala pa je tudi obrazložitve predlaganih sprememb
posameznih članov osnutka odloka.

Predlagala je, da kolikor ni bistvenih pripomb, zbori
osnutek prekvalificirajo v predlog odloka in ga sprejmejo.

Obrazložila je tudi razširitev seje s sklepom o odpravi
sklepa o začasnem prenosu sredstev, pravic in obveznosti
Enote za upravljanje in urejanje stavbnih zemljišč komu-
nalne skupnosti občine Ljubljana-šiška na Komite za ure-
janje prostora.

Predsednik družbenopolitičnega zbora tov. Anton Gerbec
je prisotnim delegatkam čestital ob praznovanju 8. marca
— dnevu žena.

Po podanih uvodnih obrazložitvah so delegati nadalje-
vali zasedanje na ločenih sejah.

Predsednik zbora je delegate obvestil, da so 20. 2.1985
vodje temeljnih delegacij prejeli predlog za razširitev dnev-
nega reda s točko »Odlok o spremembi načrta organiza-
cije in razvoja TO občine Ljubljana-šiška« ter predlog
za umik »Predloga družbenega dogovora o usklajevanju
davčne politike v SR Sloveniji v letu 1985«. Predlagal je
tudi razširitev dnevnega reda s točko »Sklep o odpravi
sklepa o začasnem prenosu sredstev, pravic in obvezno-
sti Enote za upravljanje in urejanje stavbnih zemljišč Ko-
munalne skupnosti občine Ljubljana-šiška na Komite za
urejanje prostora«, ki /e bi! delegatom predložen na mizo.

Delegati so po podani informaciji soglasno sprejeli na-
slednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugoto-

vitev sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti
2. Predlogi in vprašanja delegatov
3. Poročilo o izvajanju načrta dolgoročnega programa

gospodarske stabilizacije v občini Ljubljana-šiška v |l. pol-
letju 1984

4. Osnutek dolgoročnega plana občin in mesta Ljub-
Ijane za obdobje 1986—90/2000 z urbanistično zasnovo
mesta Ljubljane

5. Osnutek dogovora o skupnih temeljih dolgoročnih
planov občin v širšem prostoru Ljubljane

6. Uresničevanje programov dela SIS družbenih dejav-
nosti in materialne proizvodnje za leto 1984 ter predlogi
planov z njihovim finančnim vrednotenjetn za leto 1985

7. Sklep o odpravi sklepa o začasnem prenosu sred-
stev, pravic in obveznosti Enote za upravljanje in ureja-
nje stavbnih zemljišč Komunalne skupnosti občine Ljublja-
na-šiška na Komite za urejanje prostora

8. Osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odlo-
ka o davkih občanov

9. Osnutek odloka o spremembi odloka o posebnem
občinskem davku od proizvodov in od plačil za storitve

10. Osnutek odloka o priznanjih občine Ljubljana-Šiška
11. Osnutek odloka o spremembi odloka o odškodnini

zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča
12. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
13. Kadrovske zadeve
14. Predlog odloka o spremembi načrta organizacije in

razvoja TO občine Ljubljana-šiška.

K Ltočki dnevnega reda:
V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepč-

nosti zbora je predsednik zbora predlagal naslednje de-
legate:

— Tomaža šavnika — kot predsednika
—• Štefana Marcijana — kot člana in
— Marijo Hunt-Rudolf — kot člana
Predsednik komisije je poročal, da je na seji zbora pri-

sotnih 30 delegatov, odsotnost pa je opravičil delegat kra-
jevne skupnosti Bukovica-šinkov turn.

K 2. točki dnevnega reda:
Pisna delegatska vprašanja so posredovale delegacije

KS Smlednik, Vodice, Komandanta Staneta I, M, Dravlje
in Edvard Kardelj.

Vprašanja se nanašajo na deponijo posebnih odpadkov
v Smledniku in širitev pokopališča v tej krajevni skupnosti,
problematiko parkiranja in javne razsvetljave v KS Koman-
danta Staneta.

Iz vrste krajevnih skupnosti pa veje kritična ugotovitev,
da delegacije z odgovori na postavljana delegatska vpra-
šanja niso zadovoljne, saj le-ti niso ničesar prispevali k
razrešitvi nakazanih problemov. Tako so KS opozorile na
nezadovoljstvo z odgovori na delegatska vprašanja, ki so
se nanašala na: kloriranje vode na področju šmartnega,
ureditev pločnikov in parkirišča ob Tacenski cesti, kako-
vost moke in kruha v Ljubljani, problem nezaprtih pri-
tličnih prostorov v blokih v KS Dravlje, deponijo posebnih
odpadkov v Smledniku, na popravilo cest, ki jih je uničil
izvajalec ob gradnji avtoceste, mesečne vozovnice s po-
pustom.

Glede na kritične ugotovitve KS je predsednica skupšči-
ne tov. Anka Tominšek obvestila delegate, da bomo s po-
sebnim dopisom opozorili vse pristojne subjekte k odgo-
vornejšemu odnosu do delegatskih vprašanj in pobud. Na-
men delegatskih vprašanj in pobud ni golo vpraševanje,
ampak da vprašanje sproži določeno aktivnost za izbolj-
šanje stanja oziroma rešitev problema. Tov. Tominšek je
delegate ponovno opozorila na možnost, da v primeru, če
z odgovorom niso zadovoljni, zahtevajo obravnavo takšne
problematike kot posebno točko dnevnega reda na seji
zbora, v skladu z 31.členom poslovnika skupščine občine
Ljubljana-šiška, vendar nihče od prisotnih delegatov ni
zahteval posebne obravnave. Predlagali pa so, da se toč-
ka »delegatska vprašanja in pobude« uvrsti v bodoče na
konec dnevnega reda sej zbora krajevnih skupnosti.

K 3. točkl dnevnega reda:
Uvodno obrazložitev je pred začetkom ločenih sej po-

dal tov. Dušan Brekič in je sestavni del arhivskega za-
pisnika.

O tej točki dnevnega reda je razpravljala občinska kon-
ferenca SZDL, katere stališča so delegati dobili na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih
skupnosti Šentvid, Komandanta Staneta III, Ljubo šercer,
Edvard Kardelj, Dolomitski odred, Dravlje. Delegacije me-
nijo, da bi moralo poročilo vsebovati več številnih poka-
zateljev stanja v primerjavi s preteklim obdobjem. Vrsta
pripomb se nanaša na področje družbenih dejavnosti, kjer
je težko govoriti o uspehih, ne da bi upoštevali, da na pri-
mer na področju izobraževanja niso uspeli razrešiti pro-
blema nagrajevanja delavcev, na področju socialnega var-
stva vprašanje enotne evidence socialnovarstvenih pomoči
ipd.



KS Komandanta Staneta III predlaga, da se področje
financiranja krajevnih skupnosti izvede iz prispevnih sto-
penj SIS ter davkov in prispevkov občanov. Pri izvajanju
konkretnih nalog in ukrepov pa so krajevne skupnosti po-
dale vrsto predlogov, ki bi jih bilo potrebno upoštevati, in
sicer: na področju varstva okolja, odprave barakarskih na-
selij in komunalne ureditve.

Pri točki 6 e — problem neupravičeno zasedenih druž-
benih stanovanj — se delegacije ne strinjajo z ustanav-
Ijanjem nove strokovne službe, ampak naj to problematiko
razrešujejo že obstoječe službe.

V razpravi so sodelovali: delegat KS Bratov Babnik,
Sentvid, Milan Majcen, Komandanta Staneta II, Ljubo Šer-
cer, tov. Mikolič in tov. Letnarjeva, ki je podala tudi obraz-
ložitve nekaterih pripomb.

Razpravljalci so poudarili predvsem naslednje: inšpek-
cijske službe naj posvetijo večjo pozornost odpravi bara-
karskih naselij; stanovanjske probleme je potrebno priori-
tetno reševati tistim prosilcem, ki na stanovanja čakajo
vrsto let; stanovanjske probleme občanov je potrebno re-
ševati v sodelovanju z delovnimi organizacijami, v kate-
rih so le-ti zaposleni; delegati so predlagano gradivo kri-
tično ocenili, saj menijo, da je le-to pripravljeno resolucij-
sko; menijo, da je pristop do posameznih vprašanj oziro-
ma problematike neenoten; izpostavili so tudi vprašanje
odgovornosti za izvajanje posameznih nalog.

Po razpravi so delegati soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema poročilo o izvajanju

načrta dolgoročnega programa gospodarske stabilizacije
v občini Ljubljana-šiška v ll.polletju 1984, zaključke ko-
misije za pripravo in spremtjanje izvajanja načrta dolgo-
ročnega programa gospodarske stabilizacije v občini Ljub-
Ijana-Šiška in stališča OK SZDL ter s pripombami delega-
cij in iz razprave, ki naj jih komisija upošteva pri svojem
delu oz. naslednjem poročanju.

K 4. točki dnevnega reda:
Pri obravnavi te točke je bll prisoten tudi tov. Gregor

Berkopec, direktor Zavoda za družbeno planiranje Ljub-
Ijana.

0 tej točki dnevnega reda so razpravljali: odbor za urba-
nizem, stanovanjsko in komunalno gospodarstvo in OK
SZDL. Stališča s.o delegati prejeli na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih
skupnosti Sentvid, Komandanta Staneta I, II, III, Ljubo
Sercer, Edvard Kardelj, Stanežiče-Medno, Pirniče, Dravlje
in Vodice.

Delegacije ugotavljajo, da je v gradivu vse premalo pri-
kazan gospodarski razvoj Ljubljane. Vprašanje varstva in
zaščite okolja je potrebno še temeljito proučiti, menijo
delegacije, še posebej vprašanje posebnih odpadkov in
deponije na Barju.

Delegacije tudi opozarjajo, da je nujno potrebno izde-
lati koncepcije razvoja primestnih središč: Vodic, šentvi-
da, Tacna, Pirnič, šmartnega in Gamelj. KS Pirniče opo-
zarja, da je iz programa stanovanjske izgradnje izpadel
zazidalni otok MeS16/3 Pirniče, ki naj se v celoti nameni
za stanovanjsko gradnjo. V tem obdobju je potrebno po
mnenju delegacije dokončno rekonstruirati cestno pove-
zavo Tacen—Medvode kot tudi izgradnjo komunalnega
omrežja. V program pa je potrebno vključiti tudi topli vre-
lec Straža v Sp. Pirničah, v okviru katerega bi lahko raz-
vili tako rekreativne kot zdraviliške objekte. KS Stanežiče-
Medno predlaga, da se območje med Guncljami in Sta-
nežičami nameni industrijski gradnji in obrtnim dejavno-
stim. Področje med Stanežičami in Mednem pa naj se
opredeli za trajno kmetijsko rabo.

KS Komandanta Staneta I ugotavlja, da na področju KS
ni predvidena gradnja blagovnice, objekta družbene pre-
hrane in kulturnega doma, kar vse je predvidel ZN Trga
komandanta Staneta in je zajeto tako v smernicah in ele-
mentih za pripravo temeljev plana za obdobje 1986—1990.

KS Edvarda Kardelja je posredovala še vrsto konkret-
nih pripomb in predlogov.

V razpravi so sodelovali delegati delegacij KS Milan
Majcen, Senica, Komandanta Staneta III, Vodice, Hinko
Smrekar, tov. Mikolič in tov. Berkopec, ki je podal tudi po-
jasnila pripomb.

Glede pripombe krajevne skupnosti Bratov Babnik je po-
udaril, da bo gradnja občine kot izvedbeni akt dogovora.

V razpravj je delegat krajevne skupnosti Senica opozoril,
da je naselje Sp. Ladja predvideno v dolgoročnem planu
za industrijo. Krajani se sprašujejo, kaj bo s prebivalci
tega področja, kajti dokument ne daje odgovora na to
vprašanje.

Po razpravi so delegati soglasno sprejeli naslednjl

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek dolgoročne-

plana občin in mesta Ljubljane za obdobje 1986—90/2000
z urbanistično zasnovo mesta Ljubljane s pripombami te-
meljnih delegacij KS, odbora za urbanizem, stanovanjsko
in komunalno gospodarstvo in OK SZDL

K 5. točki dnevnega reda:
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih

skupnosti Šentvid, Dravlje, Komandanta Staneta III, Ljubo
Šercer in Senica.

Delegacije menijo, da je tudi v dogovoru potrebno po-
sebno pozornost nameniti varstu in zaščiti okolja.

Predsednik zbora je delegate obvestil, da je stališča
do te točke sprejel tudi izvršni svet, ki predlaga, da se
osnutek kot delovni dogovor sprejme.

Ker ni bilo razprave, so delegati soglasno sprejeli na-
slednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek dogovora in

pooblašča izvršni svet, da kot podpisnik do oblikovanja
predloga dogovora uskladi predlagane pripombe.

K 6. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnsga reda so razpravljali: Izvršni svet,

OK SZDL, OS ZSS. Stališča so delegati prejeli na mizo.
Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih

skupnosti šentvid, Komandanta Staneta I, II in III, Ljubo
Šercer, Litostroj in Dravlje.

Delegacije opozarjajo, da je na področju otroškega var-
stva zaradi visokih cen storitev v VVO pričakovati osip
otrok; stroški oskrbe v domovih starejših občanov so zelo
visoki, zato predlagajo, da se ustrezneje porazdelijo med
oskrbovance in družbeno skupnostjo; KS Komandanta Sta-
neta II pa meni, da bi morali na področju kulture in te-
lesne kulture več sredstev nameniti za dejavnosti v občini.

KS Litostroj pripominja, da bi morala zdravstvena skup-
nost pri določanju participacije za zdravila kroničnim bol-
nikom omogočiti določene olajšave. KS šentvid pa spra-
šuje, ali je smotrno, da se sredstva III. samoprispevka upo-
rabijo za gradnjo novih VVO, ker je že dovolj mest in ali
se lahko uporabijo za druge namene.

V razpravi so sodelovali delegat KS Milan Majcen, Vaše-
Goričane, Komandanta Staneta III, tov. Letnarjeva in tov.
Mikolič, ki je delegate obvestil, da o predlaganem gradivu
poteka javna razprava tudi v vseh samoupravnih interes-
nih skupnostih in v združenem delu.

Po razpravi so delegati soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema informacijo uresniče-

vanja planov SIS družbenih dejavnosti in materialne pro-
izvodnje za leto 1984 ter predloge planov z njihovim fi-
nančnim vrednotenjem za leto 1985.

Podane pripombe delegacij na seje zborov občinske
skupščine se posredujejo predlagatelju gradiva, da iih
upošteva kot pripombe a javne razprave.

K 7. točki dnevnega reda:
Uvodno poročilo je podala tov. Letnarjeva.
V razpravi je bila izrečena kritika glede kvalitete dela

ustreznih služb, posledica česar je, da mora skupščina
ponovno razpravljati oz. popravljati sprejete sklepe.

Saglasno je bil sprejet naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema sklep o odpravi skle-

pa o začasnem prenosu sredstev, pravic in obveznosti
Enote za upravljanje in urejanje stavbnih zemljišč Komu-
nalne skupnosti občine Ljubljana-Siška na Komite za ure-
janje prostora.



K 8. točki dnevnega reda: \-
0 osnutku odloka so razpravljali: odbor za finance in

proračun, normativno-pravna komisija, katerih poročila so
delegati prejeli na mizo.

Pisne pripombe so posredovale delegacije krajevnih
skupnosti Zg. Šiška, Komandanta Staneta III, Dolomitski
odred in Stanežiče-Medno.

Delegacije menijo, da ni sprejemljivo uvajanje davkov
tudi iz dohodka od patentov in tehničnih izboljšav. Pri tem
naj se prouči vsaj možnost upoštevanja materialnih stro-
škov pri inovacijah.

Pripombe k 12. členu — delegacije opozarjajo, da iz
odločbe o davku ni razvidno, da je bila kmetu priznana
olajšava na podlagi tega člena (t. j . uveljavitev računa
o nakupu kmetijskega stroja).

Po razpravi so delegati soglasno sprejeli naslednji:

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o

spremembah in dopolnitvah odloka o davkih občanov,
dopolnitvami in pripombami delegacij krajevnih skupnosti,
odbora za finance in proračun ter normativno-pravne ko-
misije.

Predlagatelj gradiva naj podane pripombe, predloge in
dopolnitve prouči in jih upošteva pri pripravi predloga
odloka oz. jih obrazloži, kolikor jih ne bo mogel upošte-
vati.

K 9. točki dnevnega reda: ' '
O osnutku odloka o spremembi odloka o posebnem

občinskem davku od prometa proizvodov in od plačil za
storitve je razpravljala normativno-pravna komisija. Stali-
šča so delegati prejeli na mizo. Na mizo so delegati pre-
jeli tudi novo besedilo osnutka odloka.

Ker nismo prejeli pripomb in ni bilo razprave, so dele-
gati soglasno sprejeli naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka o

spremembi odloka o posebnem občinskem davku od pro-
meta proizvodov in od plačil za storitve s stališči norma-
tivno-pravne komisije, katere naj predlagatelj prouči in iih
upošteva pri pripravi predloga odloka oz. jih obrazloži,
kolikor jih ne bo mogel upoštevati.

K 10. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnega reda sta razpravljali normativno-

pravna komisija in OK SZDL. Stališča so delegati prejeli
na mizo.

Pisno pripombo je posredovala delegacija krajevne
skupnosti Dravlje, ki meni, da sta določbi 3. in 30. člena
v nasprotju in ju je zato potrebno smiselno popraviti.

Glede na prispele pripombe je predsednik zbora pred-
iagal dopolnitev osnutka:

K 3. členu:
Člen se dopolni, tako da glasi: ' •
»O podelitvi prlznanj občine, razen spomlnskega prizna-

nja, odloča skupščina občine Ljubljana-šiška na skupni
seji vseh treh zborov na predlog komisije za odlikovanja
in priznanja skupščine občine Ljubljana-Siška (v nadalj-
njem besedilu: komisija).«

Preden določi predlog priznanj, komisija pridobi mnenje
predsedstva OK SZDL Ljubljana-Šiška.

Komisija sprejme za svoje delo poslovnik.
Priznanja občine izroči predsednik skupščine ali od nje-

ga pooblaščena oseba.
Dopolnitev predlagata normativno-pravna komisija In OK

SZDL.

K 20. členu:
Določba tega člena se dopolni, tako da glasi:
»Komisija lahko imenuje za proučitev posameznih pobud

ustrezno število »strokovnih komisij, katerih sestavo do-
loči na predlog predsedstva OK SZDL«

Dopolnitev je vsebinskega značaja. Predlaga jo pred-
sedstvo OKSZDL

7. Poglavje osnutka odloka oz. njegov naslov se dopol-
ni, tako da glasi:

Prehodne in končne določbe:
Doda se novi 34. in 35. člen. Dosedanji 34. člen postane

36. člen in dosedanji 35. člen postane 37. člen.
34. člen:
Predlog za priznanja za leto 1985 pripravi komisija za

odlikovanja.
35. člen:
Razpis za podelitev plaket občine v letu 1985 se objavi

najkasneje do konca meseca marca.
Komisija za odlikovanja oblikuje predlog sklepa o po-

delitvj plaket občine z obrazložitvijo najkasneje do 20. maja
1985.

Predlagani dopolnitvi sta potrebni za prehodno obdob-
je, torej v času, ko nova komisija še ne bo ustanovljena
in tudi razpisa za podelitev plaket občine ter izdelavo
predlogov za skupščino ne bo mogoče izoblikovati v rokih,
določenih v besedilu osnutka odloka.

sklepe:
Delegati zbora so soglasno sprejeli naslednje
1. Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek odloka

o priznanjih občine Ljubljana-Šiška v besedilu, kot je bilo
predlagano na seji.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo osnutka v predlog od-
loka.

3. Zbor sprejema predlog odloka o priznanjih občine
Ljubljana-Šiška.

K H.točki dnevnega reda:
O osnutku odloka o spremembi odloka o odškodnini

zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča so
razpravljali odbor za finance in proračun, normativno-
pravna komisija (stališča so delegati prejeli na mizo) in
izvršni svet, ki je zavzel naslednja stališča:

1. Prva in druga alineja 2. člena se dopolnita in se gla-
sita:

— kvadratni meter kmetijskega obdelovalnega zemljišča
VII. in VIII. katastrskega razreda, kmetijskega neobdelo-
valnega zemljišča od V. do III. katastrskega razreda in
gozda... 48 din

— kvadratni meter kmetijskega obdelovalnega zemljišča
V. in VI. katastrskega razreda, kmetijskega neobdelovalne-
ga zemljišča od I. do IV. katastrskega razreda . . . 72 din.

2. Izvršni svet soglaša s predlogom kmetijsko-zemljiške
skupnosti, da zbora skupščine v primeru, če ni dodatnih
pripomb, osnutek prekvalificirata v predlog odloka.

Pisni pripombi sta posredovali delegaciji KS Dolomitski
odred in Stanežiče-Medno.

Delegaciji predlagata, da naj se enkrat letno prikaže,
koliko sredstev je bilo zbranih z odškodnino in kako je
kmetijsko-zemljiška skupnost ta sredstva porabila.

V razpravi sta sodelovala delegat KS Preska, ki je želel
vedeti, kako so izračunani prispevki in tov. Ludvik Vrhovc,
član IS, ki je podal obrazložitve na podane pripombe.

Po razpravi so bili soglasno sprejeti naslednji

sklepi:
1. Zbor sprejema osnutek odloka s pripombami delega-

cij, stališči IS, odbora za finance in proračun, normativno-
pravne komisije in iz razprave.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo osnutka odloka v pred-
log odloka.

3. Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka
o spremembi odloka o odškodnini zaradi spremembe na-
membnosti kmetijskega zemljišča.

K 12. točkl dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O UREDITVI CESTNEGA PROMETA

NA OBMOČJU LJUBLJANSKIH OBČIN

Pisno pripombo je posredovala delegacija krajevne
skupnosti Litostroj. Delegati KS predlagajo, da naj upo-
rabniki parkirišč označijo čas, kdaj je parkirišče potrebno
delovni organizaciji oziroma uporabniku in kdaj lahko par-
kirišče koristijo drugi uporabniki.

INFORMACIJA O URESNIČEVANJU PROGRAMA TURI-
STIČNE PONUDBE ZA LETO 1984 IN PREDLOG PROGRA-
MA SKUPNIH IN SPLOŠNIH NALOG ZA IZBOUŠANJE
KVALITETE TURISTIČNE PONUDBE, POVEČANJA TURI-
STIČNEGA PROMETA IN DEVIZNEGA PRILIVA ZA LETO
1985

Pripombo je posredoval IS, in sicer:
a) Kot prioriteta se morajo v točkl »vključevanje okoli-



ce v turistično ponudbo« vključiti Zbiljsko jezero, Koseški
bajer, Mostec in Smama gora.

b) Ljubljanska turistična zveza naj izda prospekt Ijub-
Ijanske okolice, ne pa da pri tem le sodeluje.

c) Turistične prioritete ne smejo biti omejene na strogi
center mesta, temveč naj se dogajanje pomakne tudi v
druge Ijubljanske občine.

d) Indformacijski center naj se locira v Vodicah in ne
v Skaručni.

e) Glede izgradnje novega rekreacijskega centra na Bo-
kalcah predlagamo usposodobitev obstoječih centrov v
občini Ljubljana-šiška.

OSNUTEK ODLOKA O POIMENOVANJU IN IMENOVA-
NJU ULIC

Pripombo je posredovala delegacija krajevne skupnosti
Litostroj. Delegati imajo naslednjo pripombo:

1. Iz obrazložitve je razvidno, kdo in kaj je bil dr. Anton
Kuhelj, zato mu sodi spričo tega ulica kjerkoli drugje kot
pa ob industrijski coni.

2. Delegati so proti, da se Korotanska ulica preimenuje
v Kuhljevo ulico, če pa Kuhljeva ulica že mora biti na
tem področju, naj se imenuje oz. označi od severne ob-
voznice naprej in ne že od Djakovičeve ulice.

Ker ni bilo razprave, so delegati zbora soglasno sprejeli
naslednja:

sklepa:
1. Zbor pooblašča delegate za ZO SML, da glasujejo za

predlagana gradiva, s tem da prenesejo predlagane pri-
pombe delegacij krajevnih skupnosti.

2. Delegati za sejo ZO SML, ki bo 14. marca 1985, so:
— tov. Andrej GRŽELJ — delegat KS Komandanta Sta-

neta III
— tov. Drago OBLAK — delegat KS Stanežiče-Medno
— tov. Jože GOLOB — delegat KS Preska.

K 13. točkl dnevnega reda:
Delegat krajevne skupnosti Preska je predlagal, da se

pod II. točko »Kadrovske zadeve« pri tov. Ivanki Androma-
ko pravilno popravi letnico rojstva.

Delegati so soglasno sprejeli naslednje

sklepe:
1. Izvolitev sodnikov Temeljnega sodišča v Ljubljani
i z v o I i j o s e :
1. Miodrag Dordevič, rojen 15. 12. 1955, dipl. pravnik

s pravosodnim izpitom, stanujoč v Ljubljani, Zrinjskega 15,
2. Tanja Kumer, roj. 17.12.1957, dipl. pravnica s pravo-

sodnik izpitom, stanujoča v Ljubljani, Černetova 3.
2. Razrešitev in imenovanje člana komisije za odlikova-

nja skupščine občine Ljubljana-šiška
ra z re š i s e :
1. Ivanka Andromako, roj. 29. 8. 1919, stanujoča Preska

11, Medvode,
2. Mara Robežnik, roj. 17. 5.1915, stanujoča v Ljubljani,

Gorazdova 15,
3. Imenovanje delegatov skupščine občine Ljubljana-Si-

ška v svet Iskra Avtomatika — TOZD Razvojni inštitut
i m e n u j e t a s e :
1. Bojan Truden, roj. 1952, pravnik, stanujoč v Ljublja-

ni, Bijedičeva 4, član delegacije KS Dravlje za delegiranje
delegatov v skupščine DPS,

2. Bogdan Požar, roj. 19. 10. 1930, stanujoč v Ljubljani,
Vodnikovo naselje 32, član delegacije TZ Litostroj, TOZD
Inštitut za raziskave, razvoj in projektiranje za delegiranj&
delegatov v skupščine DPS.

4. Imenovanje delegatov skupščine občine Ljubljana-ši-
ška v svete osnovnih šol in v svet srednje šole

i m e n u j e s e :
1. Franc Andoljšek, roj. 15.12.1936, stanujoč v Ljubljani-

Sentvid, Zvezda 19, član delegacije KS Sentvid za delegi-
ranje delegatov v skupščine DPS — v svet Srednje šole
za elektroniko,

2. Anka Fajgel, roj. 1934, stanujoča v Ljubljani, Prušni-
kova 42, Ljubljana-šentvid, članica delegacije KS Sentvid
za delegiranje delegatov v skupščino DPS — v svet osnov-
ne šole Franc Rozman-Stane,

3. Marjan Zajc, roj. 1944, stanujoč Medvode, Verje 48 b,
član delegacije KS Pirniče za delegiranje delegatov v
skupščine DPS, v svet Oš Tine Rožanc,

4. Ljudevit Pevec, roj. 1932, stanujoč v Medvodah, Cesta
talcev 14, č/an delegacije KS Medvode za delegiranje de-
legatov v skupščine DPS, v svet osnovne šole Oto Vrhu-
nec-Blaž.

5. V komisijo za pripravo poročila o realizaciji sklepov
skupščine sprejetih v letu 1984 se i m e n u j e tov. Jože
Bergant, 2lebe 25, Medvode.

K 14. točkl dnevnega reda:
Pripomb na odlok o spremembi načrta organizaclje In

razvoza TO občine Ljubljana-Siška delegati zbora krajev-
nih skupnosti niso imeli.

Ker ni bilo razprave, je bil soglasno sprejet naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema odlok o spremembi

načrta organizacije in razvoja TO občine Ljublajna-Siška.
Seja zbora je bila končana ob 19.15.

Tajnlca zbora krajevnih skupnosti Predsednlk zbora
Tatjana Komac, I. r. Mlloš Mlkollč, I. r.


